
 
                           ┌──────────┬─────────────────┐ 
                           │ ACTE     │ PLE ORDINARI    │ 
                           ├──────────┼─────────────────┤ 
                           │ DATA     │ 27 D'ABRIL 1993 │ 
                           ├──────────┼─────────────────┤ 
                           │ HORA     │ 21 h            │ 
                           └──────────┴─────────────────┘ 
                             
                             
┌──────────────────────────┬────────────────────────────┐ 
│     ORDRE DEL DIA        │ PRESIDENT:  Il.lm.  Alcalde│ 
│                          │ - Lluís M. Corominas       │ 
├──────────────────────────┼────────────────────────────┤ 
│                          │ ASSISTENTS:                │ 
│ 1. Acta del Ple anterior │ - Josep M. Serra           │ 
│                          │ - Josep Carreras           │ 
│ 2. Decrets de l'Alcaldia │ - Albert Antonell          │ 
│                          │ - Eduard Farrés            │ 
│ 3. Modificació del Pres- │ - Josep R. Recordà         │ 
│    supost expedient 3.   │ - Joan Fusté               │ 
│                          │ - Antoni Mora              │ 
│ 4. Bases d'auxiliars ad- │ - Joan Ventura             │ 
│    ministratius, promoció│ - José Rodríguez           │ 
│    interna.              │ - Patricio Mercado         │ 
│                          │ - Francisco Borrego        │ 
│ 5. Cessió I.C.S. locals  │ - Pilar Llaquet            │ 
│    del C.A.P.            │ - Jordi Permanyer          │ 
│                          │ - Tomeu X. Calafell        │ 
│ 6. Projectes d'asfaltats │ - Miquel A. Soria          │ 
│    de carrers de la po-  │                            │ 
│    blció.                ├────────────────────────────┤ 
│                          │ - Juli Boadella Verges     │ 
│ 7. Iniciar contractació  │   Secretari.               │ 
│    obras asfaltats       │ - Pedro Villameriel        │ 
┤                          │   Interventor              │ 
│ 8. Text Refós de Can     ├────────────────────────────┤ 
│    Pèlachs.              │   EXCUSA L'ABSÈNCIA:       │ 
│                          │ - Miquel Hijano.           │ 
│ 9. Text Refós Cementiri  └────────────────────────────┤ 
│                                                       │ 
│10. Assumptes Sobrevingut                              │ 
│                                                       │ 
│11. Precs i preguntes                                  │ 
│                                                       │ 
└───────────────────────────────────────────────────────┘ 
 
 
Assabentats  que els reunits constitueixen majoria legal suficient 
de l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a 
conèixer els afers inclosos a l'ordre del dia: 
 
 
 
 



 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIO: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
 
Per ordre de l'Alcaldia es dóna compte a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària fins 
avui. 
 La Corporació es dóna per assabentada. 
 
 3.- MODIFICACIÓ DEL PRESSUPOST EXPEDIENT NÚM. 3. 
 
 
ATÈS que és necessàri efectuar adquisicions de mobiliari i 
equipament informàtic amb destinació a les oficines i serveis 
municipals, amb un cost previst de 500.000'- PTA i 1.500.000'- PTA, 
respectivament. 
ATÈS que cal ampliar les consignacions destinades a l'ad- quisició 
de sòl, a fi de poder fer front als projectes en curs, en la 
quantitat de 5.000.000'- PTA. 
ATÈS que les inversions en la via pública que es proposa escometre 
aquesta Corporació excedeixen dels crèdits ini- cialment aprovats, 
per la qual cosa es proposa un increment dels mateixos de 
4.000.000'- PTA. 
ATÈS que existeix suficient romanent de Tresoreria disponible, 
resultant de la liquidació del Pressupost de 1992, per a la 
financiació ìntegra de l'expedient. 
Vist l'informe favorable d'Intervenció. 
Vist el que disposa la Llei 39/81, de 28 de desembre i el Reial 
Decret 500/1990, de 20 d¡abril. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l'expedient  núm. 3 de Suplements i Crèdits 
extraordinàris de l'exercici de 1993, anivellat en la quantitat 
d'11.000.000'- PTA, conforme al següent de- tall: 
 
 AUGMENTS DE DESPESES 
1.121.62500  Adquisició de Mobiliari .........    500.000 
1.121.62600  Informatització Ajuntament ......  1.500.000 
1.121.62500  Adquisició de sòl ...............  5.000.000 
1.121.62500  Via Pública .....................  4.000.000 
          TOTAL AUGMENTS ..................... 11.000.000 
 
SEGON.- Que la financiació íntegra de l'expedient s'efectui amb 
càrrec al Romanent de Tresoreria disponible re-  sultant de la 
liquidació del Pressupost de 1992. 
TERCER.- Que l'expedient sigui exposat al públic en la forma i 
terminis establerts a la Llei 39/81, de 28 de desembre. Cas de no 
presentar-se reclamacions s'entrendrà aprovat definitivament. 
El Sr. Josep Maria Serra per part de CiU defensà la pro- posta, 
indicant que ja la pròpia modificació té un caràcter tècnic, 
aplicant part del superàvit de l'any passat, a coses tals com 



l'informatització d'aquella part que quedava pendent de l'any passat 
o l'adquisició del terreny als voltants de l'institut, o asfaltat 
del carrer del Sól. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 4.-BASES D'AUXILIARS ADMINISTRATIUS PROMOCIÓ INTERNA. 
 
Aprovada per l'Ajuntament en Ple en data, 23 de gener de 1993, la 
Plantilla i Oferta d'Ocupació per al present any, a on es contemplen 
dues vacants d'auxiliar adminis- tratiu amb contracte laboral 
indefinit i la provisió de les quals és mitjançant concurs-oposició 
de promició in- terna. 
De conformitat amb l'article 69 del Reglament de Personal al Servei 
de la Entitats Locals, aprovat per Decret de l'Alcaldia 214/90, de 
30 de juliol. 
A proposta del President de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Convocar la provisió en contracte laboral indefinit, 
mitjançant el sistema de concurs-oposicicó restringit, de dos llocs 
de treballs d'auxiliar administra-tiu, contemplades dintre del 
quadre laboral de la Plantilla Municipal, amb el grup retributiu D. 
SEGON.- Aprovar les Bases que han de regir en la present 
convocatòria i disposar-ne la seva publicitat. 
El Sr. Alcalde explica la proposta dient que són bases d'auxiliars 
administratius destinades a la promoció in- terna del personal de 
nivells inferiors. A continuació explica el contingut de les Bases. 
VOTACIÓ: S'APROVÀ PER UNANIMITAT 
 
 5.- CESSIÓ I.C.S. LOCALS DEL C.A.P. 
 
Aquest Ajuntament en Ple aprovà en data 30 d'octubre de 1990, la 
permuta entre l'Ajuntament de Castellar del Vallès i l'Institut 
Català del Sòl, pel qual es cedia a aquesta última institució la 
totalitat de l'illa núm. 11 de l'Eixample, per a construir-hi 48 
vivendes de protecció oficial, i a canvi de rebre locals comercials. 
Permuta que fou protocolitzada davant del Notari Sr. Joan Rúbies i 
Mallol de Barcelona, en data 22 de juliol de 1991, i en la qual 
l'Ajuntament transmet a títol de propietat la finca de 3.590'40 m2. 
ubicada a l'Illa núm. 11 de l'Eixample a l'Institut Català del Sól. 
A canvi, en contraprestació l'Institut entregarà a l'Ajuntament la 
plena propietat del local núm. 17 del Projecte d'Edifi- cació amb 
una superfície prevista en planta baixa de 521'44 m2. i a l'altell 
288'75 m2. 
Davant l'interès de l'Institut Català de la Salut de disposar dels 
locals a la fi i efecte d'instal.lar el nou ambulatori de Castellar 
del Vallès. 
ATÈS que l'article 49 del Reglament del Patrimoni dels Ens Locals, 
aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'oc-  
tubre, preveu que les entitats locals poden cedir gratuïtament els 
bens patrimonials. 
ATÈS el que disposa l'article 50 del mateix Reglament sobre les 
garanties que afecten el bé objecte de cessió. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Facultar al Sr. Alcalde a recepcionar i inscriure a favor 
de l'Ajuntament de Castellar del Vallès el local núm. 17 que cedeix 
l'Incasol, tot atorgant-li, a efectes d'inventari, la naturalesa de 



bé patrimonial. 
SEGON.- Cedir a favor de l'Institut Català de la Sa-  lut (I.C.S.S.) 
el local núm. 17, que s'ha fet esment, ubicat front del carrer Prat 
de la Riba, Illa núm. 11 de l'Eixample. La cessió és gratuïta i 
lliure de càrregues. 
TERCER.- La finalitat de la cessió és la destinació del local a 
Centre d'Atenció Primària i el fi s'ha d'acomplir en el termini 
màxim de dos anys i s'ha de mantenir la seva destinació en els 30 
anys següents. Si el bé no és destinat a l'ús previst en el termini 
fixat o deixa de ser-hi destinat, reverteix automaticament de ple 
dret al patrimoni de l'Ajuntament de Castellar del Vallès. 
QUART.- Facultar al Sr. Alcalde perquè porti a terme la cessió i la 
seva corresponent formalització. 
El Sr. Josep Maria Serra pel grup de CiU presenta la pro- posta, 
dient que l'actual ambulatori és petit, i és un desig per part no 
tan sols de la plantilla, sinó també de l'Institut Català de la 
Salut agrandir-ho, però perquè l'ICS ho acceptí és necessari que 
n'adoptem l'acord. 
VOTACIÓ: APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 6.- PROJECTES D'ASFALTATS DE CARRERS DE LA POBLACIÓ 
 
La reparació de paviments té la consideració d'obra de caràcter 
local que preveu l'article 88 del Text Refós de les disposicions 
legals en matèria de Règim Local (Reial Decret Llei 78171986) i són 
aquelles que realitzen les Corporacions Locals, amb fons propis o 
amb auxili d'altres entitats públiques, per a la realització de les 
obligacions i serveis de la seva competència, i dintre de les obres 
locals poden classificar-se d'entreteniment o manteniment, per tenir 
com objecte esmenar el detriment produït en els béns pel seu natural 
ús i mantenir-los en les seves condicions apropiades d'utilització o 
servei. 
La pavimentació i conservació de carrers és una competèn- cia pròpia 
de les Corporacions Locals i una obligació mí-  nima que han de 
prestar tots els municipis, doncs així ho preveu els articles 63 i 
64 de la Llei Municipal i de Rè- gim Local de Catalunya. 
El projecte de pavimentació viària per a 1993, redactat pel tècnic 
municipal Sr. Josep Castellà i Cabeza, contempla diverses actuacions 
d'anivellament de vessants, repa-  racions de la base, reposició del 
paviment asfàltic de carrers o trams de carrers: Sala Boadella, 
Santa Perpètuà, Francesc Layret, Metge Portabella, Catorze d'Abril, 
Plaça Mestre Anyè, Torres, Cerdanyola, Caldes, Mina, pel que 
respecte a la població, a més de les que és feran a l'urbanització 
El Racó, Airesol-D, i accès al Balcó, Can Font, Ca n'Avellaneda i 
els Fruiters. 
Comporta la pavimentació de més de 21.700 m2 dels quals 7.700 m2 
números rodons corresponen a la població i la resta a les 
urbanitzacions. 
El projecte d'obres d'urbanització redactat per l'Enginyer 
Municipal, Sr. Esteve Font, és més complexe i comporta moviments de 
terres, col.locació de rigoles i vorades, pavimentació de calçades i 
pavimentació de voreres. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Aprovar els projectes de pavimentació de diversos carrers de la Vila 
i d'obres d'urbanització del carrer del Sol pel preu de contarcte de 
21.547.182 PTA (Iva Inclòs) i 4.003.221'- PTA (Iva inclòs), 
respectivament. 



L'Alcalde defensa la proposta dient que el projecte tècnic contempla 
un pla a tres anys d'asfaltar els carrers de la població; destaca 
que la quantitat que es destina uns 25 milions, és considerable, 
molt superior a l'any passat i que confia mantenir aquell d'inversió 
pels anys propers. Una part important són les urbanitazacions en 
molts quilomètres a asfaltar, que paulatinament es posaran a 
l'alçada del nuclí urbà. A continuació detalla els carrers objecte 
de pavimentació, la seva superfície i el cost individualitzat. 
Intervé el Sr. Mqiuel Àngel Soria pel PP., dient que tot i que hi 
estem d'acord, trobem a faltar en el projecte, carrers que àdhuc 
estan malament, com Sant Iscle, amb les clavegueres, Baixada de 
Palau, més que per l'estat en que es troba, pel sí del carrer, ja 
que la Baixada de Palau mereix un tractament atípic per les seves 
característiques; la cruïlla dels carrers Escorxador i Nou, el 
carrer Puig de la Creu, Roques, trams del carrer Sant Josep, Sant 
Llorenç, Albert i Marià Fortuny, que està molt mala- ment i el 
carrer Joan de la Cierva, que com ja s'havia esmentat en la Comissió 
Informativa. 
Sabem de l'esforç que fa l'Equip de Govern amb aquests a- faltats, 
però també s'haurien d'atendre les mecessitats dels carrers que hem 
dit, amb un termini no massa llarg. 
A continuació el Sr. Tomeu Calafell d'IC comença dient que el seu 
grup està d'acord amb que s'asfaltin els carrers , però la manera en 
que es fa no és la més a-      dient, ja que no tot s'acaba en posar 
una capa més d'as- falt, sinó que hi han carrers que necessiten una 
remodelació, arranjar voreres, etc.. 
El Sr. Jordi Permanyer d'ERC, diu que tot i que hi estem d'acord 
volem fer unes consideracions, com que no es dei- xi apurar tant 
l'arranjament de carrers i voreres; una solució seria fer una 
previssió anual i així no seria ne- cesserari correr tant, ni els 
carrers arribarien a un es-  tat tant apurat. 
Per partit dels socialistes El Sr. Josep Rodríguez manifesta que 
votaran a favor, però no per la magnitut de l'operació, que creiem 
molt limitada, l'any passat no es  
va fer res en asfaltat; sóm de l'opinió que es tindria de  fer un 
projecte de remodelació de carrers i voreres, es-   tablint un ordre 
de prioritats, ja que si seguim aquest camí arribara un dia que els 
carrers estaran per sobre de les voreres. Som conscients que, les 
gelades de fa uns anys, van fer molt mal als carrers, per això seria 
necessari plantejar-nos un estudi i un ordre de prioritats, però 
sense la limitació de 20 milions, sinó amb molts més, per fer-hi 
front, i mentres tant esperem que no hi hagin eleccions perquè es 
faci això. 
El Sr. Alcalde remarca que el pla és a tres anys i que si realment 
es compleix amb aquestes quantitats, segons els Serveis Tècnics, no 
s'arribara a la situació d'ara, enca- ra que aquesta situació ve 
motivada en alguns casos pel tiupus de vehicles que hi pasen, 
concretament a la plaça del Forjador és un d'aquests, per això en 
aquest pla que s'estableix una despesa de 25 milions/any, podem 
tenir els carrers bé. 
VOTACIÓ: APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 7.- INICIAR CONTRACTACIÓ OBRES ASFALTAT 
 
Vistos els projectes redactats pels tècnics municipals per a portar 
a terme laa pavimentació de diversos carrers de la població i la del 
carrer del Sol. 
ATÈS que per les quantìes dels pressupostos, es pot contractar 



aquestes obres de manera directa, per no superar els límits generals 
de contractació directa previstos en aquest tipus d'adjudicació, 
article 275, apartat 2b) de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
ATÈS que en la contractació directa, segons específica l'article 264 
d'aquesta Llei autonòmica, és competència de l'Alcaldia la 
contractacio quan no excedeix del 50 per cent del límit general 
aplicable, que és de 25 milions de pessetes, segons l'article 37.3 
de la Llei de Contractes de l'Estat i quan excedeix fins arribar a 
la quantitat indicada és competència del Ple. 
Per tot això a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Iniciar expedient per a contractar les obres de  
pavimentació de diversos carrers de la poblció i de les 
urbanitzacions, segons projecte de l'Arquitecte Sr. Jo-    sep 
Castellà i Cabeza, amb un pressupost total de          21.547.182'- 
PTA (IVA inclòs). 
SEGON.- Que per l'Alcaldia s'inviti a tres empreses a presentar 
ofertes d'acord amb el Plec General de Contractació directa, aprovat 
per l'Ajuntament en Ple del dia 26 de gener de 1990. 
L'Alcalde defensà la proposta que és conseqüent de l'anterior, 
assenyalant que les obres estaven ja previstes començar pels 
voltants de mig maig, per la qual cosa el Ple de maig ratificarà les 
actuacions per a la seva adju- dicació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 8.- TEXT REFÓS DE CAN PÈLACHS 
 
En data 22 de desembre de 1992, l'Ajuntament en Ple apro- và 
provisionalment el Pla Especial denominat "Serveis Re- creatius i 
Equipaments Esportius de Can Pèlachs", de la zona de la nostra 
població que s'ubica a la Carretera de Terrassa i el Riu Ripoll, des 
del Pont Vell a Can Riera i el Boà. 
Posteriorment, en data 3 de març, la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona, dictà ressolució deixant en suspens la tra- mitació de 
l'expedient, per que s'incorporessin les se- güents prescripcions: 
  a) presentar una tipologia d'àrees es esportives, en consonància 
amb la tipografia del sector i la qualitat paisatgística del present 
àmbit. 
  b) els usos auxiliars (vestuaris, dutxes, etc..) es disposaran en 
els edificis existents, ja que pel seu ta-   many i disposició poden 
facilitar una major adeqüació sobre el territori. 
  c) es prohibiran explícitament la implantació de noves 
edificacions d ús esportiu com naus per squash, badminton, boleres o 
pistes poliesportives cobertes. 
  d) la zona d'aparcaments evitarà qualsevol punt de contacte amb el 
bosc de ribera i el seu enllaç amb la carretera de Terrassa vindrà 
informat pel Servei d'Obres Públiques de la Diputació de Barcelona. 
  e) les llicències per a l'establiment i concreció cons- tructiva 
dels usos admesos es tramitaran segons el que determina l'article 44 
del Reglament de Gestió. 
   f) s'adjuntarà a l'expedient la notificació de l'acord 
d'aprovació inicial de l'esmentat Pla Especial als pro- pietaris 
afectats, segons allò que disposa l'article 24.2 del Reglament de la 
Llei d'Adequació. 
ATÈS que la última de les prescripcions fou complerta en el seu dia 
i que els promotors del projecte han presentat un text refós a on es 
recullen les altres condicions de- manades per la Comissió 



d'Urbanisme de Barcelona. 
A proposta del President de la Comissió d'Urbanisme, a l'Ajuntament 
Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós del Pla Especial de la zona de 
Serveis Recreatius i Equipaments Esportius de Can Pèlachs, redactat 
per l'Arquitecte Sr. Pere Roca i Roumens. 
SEGON.- Demanar informe a la Diputació de Barcelona per   
l'aparcament d'aquella zona. 
TERCER.- Presentar el text refós del Pla Especial, i l'informe de la 
Diputació a la Comissió d'Urbanisme, per a la seva aprovació 
definitiva, si s'escau. 
El Sr  Alcalde denfensa la proposta fen menció a que ara s'aprova el 
text refós que ve a determinar la tipologia del que no s'hi pot fer 
dintre de l'espai que està com a auxiliar a la zona esportiva, per 
això qualsevol construcció  que es vulgui fer a nivell esportiu es 
tindria que incloure dintre de l'activitat de Can Pèlachs o El  
Ranxo, també es prohibeix qualsevol instal.lació coberta dintre de 
la zona esportiva; i en l'apartat e) es preveu que qualsevol 
activitat que es vulgui incloure haurà d'iniciar un expedient apart, 
i acompanyat d'un informe sobre l'impacte medio-ambiental, i fen 
menció que qualse- vol activitat que malmeti el medi no podrà 
exercir-se. 
Amb quest expedient la intenció és la rehabilitació del Ranxo i de 
Can Pèlachs, deixant a part l'activitat que s'hi vol desenvolupar en 
aquesta zona. 
El Sr. Miquel Àngel Soria pel PP, es manté en la postura inicial, el 
seu vot serà negatiu. 
Per Iniciativa per Catalunya el Sr. Tomeu Calafell, diu que el seu 
vot serà en contra, ja que no veien bé la re-   habilitació en 
aquest sentit, creiem que perjudica l'entorn, malgrat que s'hi 
vulguin fer totes les matitzacions  però el cert és que es 
transforma una zona agrícola de Castellar en unes activitats que 
malmeten el medi. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC, recalca el que ja ha dit en altres 
ocasions que aquesta zona s'ha de preservar tal com està, ja que amb 
el pla especial desapareix l'únic itinerari que hi ha per anar fins 
el Castell, a peu. Con- siderem que es incoherent la posició que 
adopta l'Equip de Govern, quan en la prensa va sortir el suport que 
dona la Comissió de Medi Ambient, de la Generalitat, a les zones 
verdes, i això aquí no s'aplica. Estariem d'acord amb la 
rehabilitació, però no en la modificació que in- clou la zona 
esportiva, ja que en aquest text refós nomès limita als promotors 
com han de fer la zona esportiva, el nostre vot serà en contra, i 
arribarem fins a on faci falta per evitar que es faci una zona 
esportiva en aquell sector. 
Pel partit socialista el Sr Josep Rodríguez i Vasallo  diu que ja en 
la Modificació del Pla General hi estaven en contra, el disseny que 
volem de Castellar es que sigui bo per Castellar. Tot el que 
signifiqui modificar altre cantó de riu es presionar el medi ambient 
i establir futures modificacions de pla més amplies. 
La voluntat de que parla l'equip de govern es veu en el disseny dels 
projectes, malgrat que s'ha concretat una mica més el pla inicial, 
nomès s'ha limitat a donar curs a la iniciativa d'un particular. 
Entenem que un cop s'ha-gi modificat el pla, dificilment 
l'Ajuntament podrà limi- tar definitivament activitats esportives 
que compleixin  
 



 
 
el que limita el pla. 
Al nostre grup no ens agrada la situació del Ranxo ni de Can Pèlachs 
però hi haurien altres solucions que no con- templessin aquesta zona 
d'equipaments esportius i les aglomeracions que es puguin produir. 
El nostre vot serà en contra, malgrat que hi veien algunes millores, 
però també diem que s'haguessin pogut fer al començament. 
VOTACIÓ: S'APROVA PER MAJORIA ABSOLUTA AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 
Vots a favor  : NOU (9) dels Regidors de Ciu 
Vots en contra: SET (7) dels Regidors del PSC-PSOE, ERC 
                IC i PP. 
Abstencions   : CAP (0). 
 
 9.- TEXT REFÓS CEMENTIRI 
 
 
L'expedient promogut per l'Ajuntament de Castellar del Vallès, de 
Modificació del Pla General d'ordenció de la Comarca urbanística de 
Sabadell, a la zona del "Cementi-ri Municipal", davant de la 
Comissió d'Urbanisme, ha es-   tat, per aquesta, suspesa la seva 
tramitació, per tal de que s'elabori per l'Ajuntament de Castellar, 
un text re-   fòs que incorpori les prescripcions següents: 
  a) la situació de l'edificació en la zona més planera i no ocupada 
pels boscos de l'àmbit proposat. 
  b) recaptar un nou informe del Departament de Sanitat i Seguretat 
Social respecte a l'emplaçamant concret de les edificacions. 
Atenent el que es demana, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció 
dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós de la Modificació del Pla General de 
la zona del Cementiri Municipal redactat pels Serveis Tècnics 
municipals. 
SEGON.- Demanar nou informe al Departament de Sanitat i Seguretat 
Social. 
TERCER.- Traslladar l'expedient i l'informe del Departament de 
Sanitat i Benestar Social a la Comissió d'Urba- nisme, per a la seva 
aprovació definitiva, si s'escau. 
El Sr. Alcalde explicà que abans de l'aprovació definitiva la 
Comissió d'Urbanisme fa unes apreciacions que tin- drem 
d'incorporar-les i despres es farà l'aprovació defi- nitiva. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 10.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 
 
 10.1.- Votada la urgència d'aquest tema s'aprovà per 
unanimitat, incloent-lo en l'ordre del dia de la sessió, a 
continuació posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
"L'Alcalde dona lectura a la següent proposta. 
"A la vista de la Resolució del Departament de Justícia, convocant 
concurs per l'atorgament de subvencions als Ajuntaments per a les 
despeses d'inversió en infraestruc- tura i equipament dels Jutjats 
de Pau. 
Vista tambè la petició del Jutjat de Pau al respeste. 
A proposta de l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Sol.licitar  al Departament de Justícia una subvenció d'UN MILIÓ de 



pessetes (1.000.000'- PTA), destinada a l'adquisició de mobiliari 
pel Jutjat de Pau, tot adoptant el compromís de destinar la 
subvenció que s'obtingui a aquesta finalitat i significant que la 
renovació de mobi- liari es farà exclussivament a càrrec de la 
subvenció, sense aportació municipal per no disposar de disponibi-
litats per aquesta inversió". 
 
 
 11.- INFORMES PRECS I PREGUNTES: 
 
Comença el  Sr. Alcalde  dient que de l'anterior Ple hi ha un 
informe del Regidor d'Esquerra Republicana en que s'informa de la 
proposta que ha arribat al Parlament per incorporar un pas peatonal 
sense especificar de quina ma- nera, ni com sera, i que ara ho han 
traslladat al Departament de Carreteres. Ja se'ns ha agotat tots el 
contac- tes amb el departament i nomès tenin la promesa, però no 
sabem quan es veuran els resultats. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC pregunta pels motius dels robatoris 
que s'han produit als sectors industrials i Airesol, així com 
d'algun incendi de vehicle al casc urbà. 
El Sr. Alcalde li contesta que s'ha notat un descens en la 
delinqüència en el nucli urbà, hi han hagut interven- cions dels 
mossos d'esquadra, policia local i guàrdia ci- vil, s'han detingut a 
delinqüents, i ara s'han traslladat  a fora del nuclí urba. 
S'intentarà la prevenció amb més vigilàmcia i hi ajudadarà 
l'enllumenat del pla parcial Pla de la Bruguera, que dificultarà la 
intervenció  
dels delinqüents, hi també, incrementarem la vigilància. 
La Sra. Pilar Llaquet del PSC-PSOE pregunta per la Llei de reforma 
de l'ensenyament i si es sap alguna cosa. 
El Sr. Josep Carreras pel grup de Ciu diu que la pre-inscripció ja 
està en marxa i un gran nombre d'alumnes ja han començar a demanar 
documentació. 
El Sr. Patricio Mercado del partit socialista demana com està la 
situació del camp de glolf. 
Li contesta el Sr. Alcalde explicant que la noticia ens va venir 
pels diaris, però per part dels Serveis Tècnics ja s'han fet les 
inspeccions necessàries, i en principi es preveu paralitzar les 
obres per manca de llicència donant-li dia i hora pel tancamnent en 
cas de que no cessin  l'activitat. 
El Sr. Josep Rodriguez i Vasallo pregunta per la situació del permís 
d'obres de Can Turuguet. 
El Sr. Alcalde diu que els permisos corresponents estan en tràmit, 
tenen el permís d'enderrocament, i per l'activitat hi ha l'informe 
favorable de l'Ajuntament i s'enviara a la Comissió d'Activitats 
Classificades pel definitiu. 
 
 I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent un un quart 
d'onze del vespre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la present 
Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Secretari, amb el 
vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


